



PROTON

Siaran Akhbar

FOOK LOI CORPORATION (SABAH) SDN BHD BUKA PUSAT 3S PROTON BAHARU DI LAHAD DATU, SABAH

- Pusat 3S baharu yang kedua dibuka oleh kumpulan pengedar tersebut
- PROTON mendahului sebagai jenama automotif yang memiliki paling banyak pusat 3S/4S

Lahad Datu, 17 Julai 2019 – Fook Loi Corporation (Sabah) Sdn Bhd telah membuka satu lagi pusat 3S PROTON di Sabah. Kali ini, cawangan baharu tersebut terletak di Lahad Datu dan merupakan yang kedua selepas pusat 3S yang dibuka oleh Fook Loi di Sandakan tahun lepas. Cawangan 3S di Lahad Datu ini adalah yang pertama dibuka oleh pengedar Sabah yang menampilkan warna-warna Identiti Korporat baharu PROTON. Sebagai sebuah pusat 3S, ia menawarkan kemudahan jualan, servis dan alat-alat ganti untuk semua jenis kereta Proton. Kos bagi kerja-kerja pengubahsuaian dan menaik taraf cawangan baharu ini bernilai kira-kira RM2 juta.

Cawangan-cawangan baharu serta produk yang terbaik membantu kejayaan PROTON

Cawangan 3S baharu Fook Loi akan menyediakan pelanggan dengan pengalaman pemilikan PROTON yang hebat. Suasana premium dan kawasan menunggu pelanggan yang akan memberikan keselesaan untuk melihat kereta-kereta baharu Proton dan menunggu kereta mereka yang dihantar untuk diservis. Antara lain yang disediakan untuk pelanggan adalah tempat mengecas komputer riba dan telefon bimbit serta ruangan minuman atau kopi.

Majlis telah dirasmikan oleh Rajendran A/L Nambiappan, Ketua Pengurusan Jualan PROTON serta turut dihadiri oleh barisan Pengarah Fook Loi dan ahli Pengurusan Kanan PROTON.

Pengarah Eksekutif Kumpulan Fook Loi, Thomas Chiu Kui Yin, percaya bahawa model-model baharu dan yang dipertingkatkan adalah penyumbang kepada pertumbuhan jualan PROTON pada tahun 2019. "PROTON sinonim dengan kebanggaan negara dan dengan teknologi baharu yang dipasang pada kereta-kereta Syarikat, ia kembali menjadi jenama kepercayaan rakyat Malaysia. Kereta-kereta Proton juga kini lebih menarik bagi pembeli kereta generasi muda, yang boleh membantu membina kesetiaan kepada jenama," katanya.

PROTON terus menjadi jenama dengan jumlah pusat 3S/4S terbanyak di seluruh negara

Dengan pembukaan cawangan baharu di Lahad Datu, PROTON telah mengembangkan lagi jenamanya sebagai jenama automotif yang mempunyai cawangan 3S/4S paling banyak. Perancangan menaiktaraf cawangan yang berterusan, bermula pada bulan April 2018, telah menghasilkan sebanyak 91 cawangan baharu di dalam rangkaian Syarikat.

"Kami gembira dengan kejayaan yang dicapai. Jelas sekali bahawa cawangan-cawangan baharu yang dinaiktaraf ditambah pula dengan strategi peningkatan produk kami telah menghasilkan penambahbaikan pada persepsi jenama PROTON dan angka penjualan yang lebih tinggi. Kami dapat melihat perubahan pada pilihan pengguna di mana PROTON memperoleh populariti dari segi pilihan jenama dan ini telah membawa kepada angka pegangan pasaran sebanyak 18.1% untuk bulan Jun 2019, pencapaian terbaik Syarikat sejak Julai 2015," kata Dr Li Chunrong, Ketua Pegawai Eksekutif PROTON.



M/s 2 Dari 3

FOOK LOI CORPORATION (SABAH) SDN BHD BUKA PUSAT 3S PROTON BAHARU DI LAHAD DATU, SABAH

Mengenai PROTON

PROTON Holdings Berhad adalah 50.1% milik DRB-HICOM Berhad dan 49.9% oleh Zhejiang Geely Holding Group Co. Ltd. Ditubuhkan pada tahun 1983, ia adalah satu-satunya pengeluar kereta OEM sepenuhnya yang lengkap dengan kemudahan penyelidikan dan pembangunan (R&D) di Asia Tenggara dan telah ditubuhkan dengan tiga objektif dasar kebangsaan utama, iaitu untuk menerajui pembangunan industri pembuatan komponen, untuk memperoleh dan meningkatkan kemahiran teknologi dan perindustrian dalam industri pembuatan otomotif dan untuk mengukuhkan daya saing antarabangsa dalam keupayaan industri Malaysia.

1985 menandakan satu tahun yang hebat dalam sejarah Malaysia apabila kereta nasional pertama negara, Proton Saga, dilancarkan untuk rakyat. Sejak itu, ianya menawarkan ciri yang termasuk kenderaan keluarga empat pintu yang serba boleh dan boleh dipercayai seperti Saga dan Persona, kereta eksekutif bergaya seperti Prevé, eksekutif elegan D-segmen Perdana serta kenderaan pelbagai guna yang luas dan berpatutan seperti Exora dan Ertiga . Terdapat juga Suprima S yang *sporty* anggun yang penuh dengan prestasi dan Iriz yang berani dan bergaya daripada menekankan keselamatan dan merupakan kereta kebangsaan ASEAN 5-Bintang yang paling berpatutan.

PROTON adalah lebih daripada sekadar sebuah syarikat kereta sebagai permulaannya sebagai pemacu utama pembangunan negara telah melihat jenama mempercepatkan proses pembelajaran menerusi pemindahan teknologi dengan perkongsian strategik dan kerjasama teknikal. Tidak syak lagi bahawa ia telah membantu mengembangkan ekonomi Malaysia melalui kemajuan dan kejayaan dalam industri automobil.

Dengan mendengarkan keperluan pelanggan, kereta PROTON kini berada di landasan mencapai misi untuk masa depan, dengan PROTON ditetapkan untuk menjadi sebuah marke yang membina kereta berkualiti dan selamat dengan semangat dan jiwa; kereta yang menyeronokkan untuk pemanduan - dan keselesaan untuk dimiliki. Untuk maklumat lanjut, layari <http://www.proton.com>.

Untuk sebarang pertanyaan sila hubungi:

Bahagian Kumpulan Komunikasi Koporat, PROTON

- Faisal Shah di hp: 019-321 8897 / tel: 03-8026 9389 / faisalshah@proton.com
- Lim Ai Mee di hp: 012-698 9189 / tel: 03-8026 9670 / aimee@proton.com
- Julaiha Jamaldin di hp 011-2885 4300/ tel: 03-8026 9697 / julaiha@proton.com



M/s 3 Dari 3

FOOK LOI CORPORATION (SABAH) SDN BHD BUKA PUSAT 3S PROTON BAHARU DI LAHAD DATU, SABAH

Lampiran

Alamat - Fook Loi Corporation (Sabah) Sdn Bhd (3S) – Lahad Datu	
KM1, Jalan Segama, Off Jalan Manis Tujuh Belas, 91100 Lahad Datu, Sabah.	
Waktu beroperasi	
Jualan:	
Isnin – Jumaat	: 8:00am – 6:00pm
Sabtu	: 8:00am – 6:00pm
Ahad	: 9:00am – 3:00pm
Cuti umum	: 9:00am – 3:00pm
Servis:	
Isnin – Jumaat	: 8:00am – 5:00pm
Sabtu	: 8:00am – 4:00pm
Ahad	: Closed
Cuti umum	: Closed
Nombor pejabat	
Tel	: 089-896738 (Jualan) / 089-896938 (Servis)
Emel	: FLLhd@proton.com (Jualan) ; FLLhdsvc@proton.com
Pengurus Jualan	: Mr. Robin Chong Vui Lip – H/P: 013-8830799
Pengurus Servis	: Encik Saharu Bin Osman – H/P: 013-8332553
Kemudahan	
<ul style="list-style-type: none">▪ Ruangan minuman, Wi-Fi percuma, ruang pengecas laptop/telefon bimbit dan ruang parkir pelanggan yang luas.▪ 6 ruang servis, 4 pengangkat	